

7/28/2024 Series: Ecclesiastes: A Meaningful Life—Pastor Rob

The insignificant significant
Ecclesiastes 9:1-18

7/28/2024 Announcements

1. **We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.** Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.
 2. **Today we welcome Loy & Jan Kho as new church members.**
 3. Are you interested in finding out what Christianity is all about? Our **"New Beginnings" Sunday School class** is going through a 13-week curriculum to help you gain a better understanding. This is a Women only class for the winter and spring SS quarters. Please reach out to Anne Johnson if you are interested. The class is at **9:30-10:45 AM in Room A134.**
 4. **Sojourners Bible Study & Prayer is taking a summer break.**
 5. **Growing Sunday School** is having open Q&A sessions for the month of July. Class is held from 9:30 - 10:45 AM in room A122. Videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at rob-thestans@gmail.com for any questions.
 6. **Thanks to the men who came out to yesterday's Bridge Fellowship. Women's Bridge is August 3 from 2-4pm in the 5-Flex.** They will hold a diaper/wipes shower for Victoria & Victor Zhao. Men are welcome. Please bring refreshments to share. Save the date: Men's Bridge Aug 24. Questions? Women's Bridge, Irene Chao(irenechao@fastmail.fm) or Men's Bridge, Emory Chao (emorychao@fastmail.fm).
 7. **We will have church monthly lunch service next Sunday 8/4.**
 8. **Sights and Sounds production of Daniel is coming to theaters Labor Day weekend** and the English congregation is coordinating a time to see it together. If you are interested in going please sign up by **August 9** so we can get a headcount, <https://tinyurl.com/2d9xd3s2> Questions? Contact Zoe Tham or Katelin Bartley.
 9. **We're holding a New Members Welcome Potluck Sun, August 11 from 5-8pm in the Old building 5-flex.** Help us in welcoming the members who have joined our fellowship over the last year. Please sign up to bring a dish <https://tinyurl.com/2bjsttvh> Questions? Contact Sarah McBrayer at mcbayersarah@gmail.com.
 10. **The RCCC Summer College Bible Fellowship gathers every Thursday from 7pm to 9pm in the chapel (through early August).** With its emphasis on fellowship, worship, and biblical exploration, the fellowship provides an inspiring and transformative experience for college students during the summer season. If you have questions please contact Victor Chen at victor.c.7799@gmail.com.
 11. Please pay attention to the **escape direction signs** on the walls of the new and old churches halls. On the hall table, there is a slip for everyone to evacuate safely in the church. If an emergency occurs in the church, please pay special attention to the emergency evacuation procedure.
 12. The church started **the ESL and MSL** classes. Interested students and teachers, please contact Rachel Yan at yanrachel393@gmail.com. Or 919-637-6198
 13. **The church is asking love offerings for church benevolent fund. This year we have sent out \$5500 but only had \$1000 contribution.**
 14. **Pastor Lucas Yip** suffers from colon cancer. Please pray for Pastor Yip's treatment and healing. You can also support his medical expenses through donations. Please send your donation to Pastor Yip's missionary agency, China Missionary Society, and please specify that it is for Pastor Yip's medical fund.
- *Telegraphic transfer account name: Chinese Worldwide Gospel Mission
Bank of America — Zelle transfer: cwgmusa@gmail.com. When you use Zelle to transfer fund, you need enter the memo in English, but not Chinese.
*Check donation: CWGM —Address: 1603 Ardenwood Drive, San Jose, CA 95129 USA



YOUTH ANNOUNCEMENTS

1. **This Friday's Youth Group** - Join us on this Friday, August 2, at 7:30 p.m. for Youth Group. We will have a special guest speaker, Harrison Chen, a former student and graduate of Vanderbilt University, who will be sharing about "Preparing for College Admissions."
2. **Wednesday Youth Prayer**—Join us for Prayer on Wednesday, July 31, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom.
3. **Save the Date - Back to School Fellowship - Friday, August 16**—We will be having our Back to School Fellowship on Friday, August 16, from 3:00-8:00 p.m. at North Cary Park. Sign-up and Church Waiver form are required. See Pastor Jerry to sign-up and for more info. We are asking that everyone bring food to share for our Potluck Dinner at 6 p.m. on that day.
4. **Youth Sunday School** - Join us for Youth Sunday School every Sunday, from 9:30-10:45 a.m. for worship, prayer, and Bible study.
5. **Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disciple-Makers Needed** – If you feel called to be a Youth Sunday School Teacher, a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can get involved.

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

1. The children's department provides in-person Sunday classes from Preschool to Grade 5. Online teaching stopped. Looking forward to seeing your children .
The location is in the old building, and the courses are as follows:
In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am
In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am – 12:30pm
AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm

UPCOMING SERVICE

8/4/2024

Pastor Rob

7/28/2024 華語堂陳百鍊傳道

證道題目

學習耶穌對剛硬心的愛

馬可福音 4:1-20

7/28/2024 報告

- 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。
鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
- 夏季華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm)已於 6/2 開始，課程如下：
(1) 福音班 A122 教室 Zoom ID: 831 4510 6230 Password: 24680
(2) 初信造就 A213 教室 (3) 申命記 (2) A206 教室
(4) 提摩太前書和 小組成長 A200 教室，如欲參加網上課程，請至教會網站，點擊 Resource 裡的 Sunday School，選你要上的課程。
- 華語堂每個禮拜天都有午餐。鼓勵大家參加主日學並留下用餐，增加彼此交通。
- 長青團契周四(8/1/2024)早上 10 點在新堂 A122 教室聚會，歡迎年長的弟兄姐妹參加，有問題請和陳國強長老聯絡。
- NCSU 校園團契需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource。
- 家庭更新協會，今年會在 10/18-20 舉辦恩愛夫婦營 MER1。地點：Hyatt House@RDU。如果有意願參加的夫婦請找劉岳索取報名表。
- 請大家注意新堂及舊堂牆上的逃生方向指標。在大廳桌上有給大家在教會安全疏散的單張，如果在教堂里遇到突發的緊急事件，請特別注意緊急疏散程序。
- ESL - 有興趣的學生，請聯繫 Rachel Yan —yanrachel393@gmail.com ; 919-637-6198
- 感謝主，學習中文的課程 Mandarin as a Second Language (MSL) 已開班，由 10 位老師授課，有 16 位學生。有興趣作老師請聯繫郭震威弟兄(jkuo@nc.rr.com) 和教會秘書(secretary.rccc9266@gmail.com)。
- 華語堂繪畫班 8 月份開始恢復一個月 2 次，詳情請和邢灼 zhuo.xing@gmail.com 或黃蓮聯絡。歡迎大家參加。
- 讚美主！2024 年執事提名委員會已經成立，成員包括：趙學成長老、陳國強長老、Sam Yamamura 弟兄、葉錦波執事和張禾姊妹。請為提名以下職位執事候選人：設備、財務、總務、華語堂 (2)、宣教、議會秘書禱告。
- 教會現在為教會慈善基金請求愛心奉獻。今年我們已經支出了 \$5500，但只收到 \$1000 的捐款。我們請大家繼續為愛心做奉獻和禱告。
- 關懷與代禱
 - 葉永華牧師罹患結腸癌。請為葉牧師的治療果效禱告，也可以透過捐款來支持他的醫療費用。請將您的奉獻寄到葉牧師的宣教機構，中華差傳會，請特別註明是給葉牧師的醫療基金。
★電匯戶名: Chinese Worldwide Gospel Mission 銀行 Bank of America
Zelle 轉賬: cwgmusa@gmail.com 請特別註明是給葉牧師的醫療基金(Pastor Yip's Medical Fund)。
★支票奉獻: CWGM
地址: 1603 Ardenwood Drive, San Jose, CA 95129 USA



青少年事工報告

- 週五青少年聚會—歡迎參加 8/2 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。我們有特別的講員 Harrison Chen, 我們以前的學生, 從 Vanderbilt University 畢業, 他會和我們分享 - 如何準備大學入學。
- 週三青少年禱告會—歡迎參加 7/31 週三 7:00-7:40PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
- 預留時間—重返學校之前的團契聚會—8/16 週五 - 我們將有重返學校之前的團契聚會, 時間: 8/16 週五 3:00– 8:00 pm. 地點: North Cary Park, 需要報名和交豁免表格。請向 Jerry 牧師報名。當天 6 點的聚餐, 我們希望每個人都能夠帶食物來和大家分享。
- 青少年主日學—歡迎參加每主日 9:30–10:45 AM 的實體主日學。
- 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

- 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。
地點在舊堂，課程如下：
實體兒童主日學: 9:30-10:45am
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm
周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA
- AWANA 開始報名，請掃描 QR code，有問題請與 Mike Liu (mikeianliu@gmail.com) 電郵聯繫。



請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
8/4	周偉添牧師		Pastor Rob

7/28/2024 粵語堂洪善丰弟兄

證道題目

馴身投入

馬可福音 12:38-44

7/28/2024 報告

- 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。
鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
- 夏季粵語成人主日學課程(11:15am-12:30pm) 已於 6/2 開始, 課程;
(1)福音班, 教師: 梁國生(Kurt), 134 室; (2)從《希伯來書》看耶穌基督的崇高無比, 教師: 鄭文川 (Mariah); 圖書館和 Zoom.
- 下個主日 8/4 有全教會的午餐供應, 請弟兄姊妹留步參加。
- 請大家注意新堂及舊堂牆上的逃生方向指標。在大厅桌上有给大家在教会安全疏散的单张, 如果在教堂里遇到突发的紧急事件, 请特别注意紧急疏散程序。
- ESL & MSL-已開始。有興趣的學生，請聯繫 Rachel Yan — yanrachel393@gmail.com; 919-637-6198
- NCSU 校園團契需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource
- 讚美主！2024 年執事提名委員會已經成立，成員包括：趙學成長老、陳國強長老、Sam Yamamura 弟兄、葉錦波執事和張永姊妹。請為提名以下職位執事候選人：設備、財務、總務、華語堂(2)、宣教、議會秘書禱告。
- 教会现在为教会慈善基金请求爱心奉献。今年我们已经支出了\$5500，但只收到\$1000的捐款。我们请大家继续为爱心做奉献和祷告。
- 關懷與代禱
 - 弟兄姊妹願意天天靈修讀經，實行神的話，在基督的根基上重建自己與教會。
 - 為崇拜、主日學、團契、關懷及傳福等事工祈禱。
 - 肢體需要：
 - *為新朋友的適應祈禱。
 - *葉永華牧師罹患結腸癌。請為葉牧師的治療果效禱告，也可以透過捐款來支持他的醫療費用。請將您的奉獻寄到葉牧師的宣教機構，中華差傳會，請特別註明是給葉牧師的醫療基金。
 - ★電匯戶名: Chinese Worldwide Gospel Mission 銀行 Bank of America
Zelle 轉賬: cwgmusa@gmail.com 請特別註明是給葉牧師的醫療基金(Pastor Yip's Medical Fund)。
 - ★支票奉獻: CWGM
地址: 1603 Ardenwood Drive, San Jose, CA 95129 USA
 - *丁傳道的孫女: 感謝您繼續為天恩 (Zoey) 祈禱, 她已開始減少呼吸輔助, 白天她自己呼吸。但她還需要插胃管餵奶, 喝完奶後總是嘔吐。



青少年事工報告

- 週五青少年聚會—歡迎參加 8/2 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。我們有特別的講員 Harrison Chen, 我們以前的學生, 從 Vanderbilt University 畢業, 他會和我們分享 - 如何準備大學入學。
- 週三青少年禱告會—歡迎參加 7/31 週三 7:00-7:40PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
- 預留時間—重返學校之前的團契聚會—8/16 週五 - 我們將有重返學校之前的團契聚會, 時間: 8/16 週五 3:00– 8:00 pm. 地點: North Cary Park, 需要報名和交豁免表格。請向 Jerry 牧師報名。當天 6 點的聚餐, 我們希望每個人都能夠帶食物來和大家分享。
- 青少年主日學—歡迎參加每主日 9:30–10:45 AM 的實體主日學。
- 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

- 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。
地點在舊堂, 課程如下:
實體兒童主日學: 9:30-10:45am
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm
周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA
- AWANA 開始報名, 請掃描 QR code, 有問題請與 Mike Liu (mikeianliu@gmail.com) 電郵聯繫。



請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
8/4	周偉添牧師		Pastor Rob